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Susteren, 10 maart 2020 
 

Notulen vergadering 4 maart 2020 

 

Notulen van de openbare vergadering van de Dorpsraad (DR) Susteren, gehouden in OBS “De Springdonk” op woensdag 4 

maart 2020. 
 

Aanwezig. (Zie bijlage 1) 

Van het bestuur:  John Schulpen, Armand Gielen, André Gerhards en Ton Ory. 

Ondersteunende leden: Jac van de Winkel, Pierre Wagemans en Jo Franken. 
 

Afwezig.  

Van het bestuur: Peter Feijen & Maria Gijzels. 

Ondersteunende leden: Marlies Koks, Marcel Boreas, Clarence Pielaat en Jan Cremers. 
 

1. Opening, mededelingen en vaststellen agenda. 

John Schulpen opent de vergadering om 19:30 uur en heet iedereen welkom.  
 

A. Vaststellen agenda. 

André stelt voor om een agendapunt toe te voegen t.w. “Louerstraat”. Jac vraagt om van het onderwerp “Duurzaamheid” 

een vast agendapunt te maken. Dit wordt toegezegd. De toegestuurde agenda wordt verder zonder aanpassingen 

vastgesteld en dient als leidraad voor de vergadering. Zie bijlage 2. 
 

2. Notulen voorgaande vergaderingen. 

De notulen van 5 februari 2020 worden doorgenomen.  

Er zijn verder geen opmerkingen. De notulen worden geaccordeerd en door John en Ton geparafeerd. 
 

3. Ingekomen en verzonden post/e-mails. 

De correspondentielijst (zie bijlage 3) vanaf 1 feb. t/m 2 mrt. 2020 is toegestuurd. Ton geeft aan dat voor de meeste stukken 

er een bijpassend agendapunt voor vanavond bestaat.  
 

4. Financiën. 

A. Financieel overzicht t/m 4 mrt. 2020.  

In de afgelopen periode zijn de volgende mutaties geboekt: € 8,45 voor papierwaren en € 9,95 aan bankkosten.  

Batig saldo: 1.714,11 
 

B. Kascontrole 2019. 

De Kascontrole 2019 is de afgelopen week uitgevoerd. Armand en Peter stellen dat de boekingen correct zijn uitgevoerd 

en er geen afwijkingen zijn vastgesteld. Dientengevolge hebben zij beiden de Verklaring Kascontrolecommissie 2019 

ondertekend waarin wordt voorgesteld om het bestuur voor het gevoerde beleid en financieel beheer décharge te 

verlenen. De aanwezigen gaan met dit voorstel akkoord, waarvan akte. 
 

5. Werkgroep Verkeer. 

A. Toegevoegd agendapunt: Louerstraat: 

André wordt tijdens het wandelen in en rond de Louerstraat regelmatig benaderd door mensen die huisnummers zoeken 

die aan Susteren-zijde van de N-276 niet voorkomen, maar zijn gesitueerd op de Louerstraat in Dieteren. Zij lopen stuk 

op de tunnel of de wegversperring aan de Susteren-zijde. Hij vraagt zich af of er geen straatnaam wijziging doorgevoerd 

kan worden. Dat is echter niet zo eenvoudig want het vraagt een aanpassing in het Wegenplan. Jo geeft aan dat dit 

probleem zich eveneens voordoet bij de Baakhoverweg. Daar is destijds, om verwarring te voorkomen, de weg naar de 

Baakhoverweg om benoemd naar de Meinpasweg. Het probleem was daarmee echter niet opgelost. De gemeente zal 

gevraagd worden hoe e.e.a. opgelost zou kunnen worden. 
 

B. Verbreding A-2, Buurtenplatform: 

1) Bijeenkomst platform A2VK, 11 feb. 2020 MFC Berg a/d Maas. 

Pierre heeft aan deze bijeenkomst deelgenomen. Bij dit overleg werden met name de wensen geuit op welke wijze 

en momenten het platform betrokken dient te worden bij de uitvoeringsfase. Dit ter voorbereiding op de eigenlijke 

uitvoeringsfase dient op korte termijn van start gaat. 

.
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2) Kennismaking realisatie-team op 24 mrt. MFC Berg a/d Maas. 

De secretaresse heeft een uitnodiging gestuurd om op 24 maart van 14:00 – 16:00 uur deel te nemen aan het 

voorstellen van de key-players die straks voor de uitvoering aan de lat staan. Pierre en Ton nemen deel.  

De aanwezigen drukken onze deelnemers op het hart om werknemersproblemen, zoals destijds bij de tunnel in 

Maastricht (Portugezen), d.m.v. ketenaansprakelijkheid van de overheid voorkomen moeten worden. Dit zou in het 

programma van eisen (PvE) vastgelegd moeten worden. André oppert de aanleg van fileparkeerplaatsen in de 

nabijheid van de A-2 om verstoppingen te voorkomen. Jo en Ton zullen dit (onbekende) fenomeen ook voorleggen 

tijdens het overleg over het Gemeentelijk Verkeers- en Vervoersplan (GVVP) op 5 maart. 
 

C. Uitbreiding VDL/Nedcar: 

1) Overleg wensenlijst met gemeente medio mrt. 

Alle bewonerspartijen binnen de gemeente E-S, die hebben deelgenomen aan de onderhandelingen over de VDL-

uitbreiding, hebben gaandeweg hun wensen/eisen geformuleerd, geprioriteerd en gedeeld met de projectleider (PL) 

van de gemeente, Gaston Thijsen. Voor 23 maart is er nu een overleg vastgelegd waarin over deze prioriteiten 

gediscussieerd wordt, zodat deze in volgorde van belangrijkheid straks aan de orde komen op bestuurlijk niveau. 
 

2) Reactie Groene Sporenwolf op potentiele variantkeuze. 

Parallel aan de keuze van de voorkeursvariant door de provincie heeft de Groene Sporenwolf (Nieuwstadt) haar 

wensen en problemen t.a.v. de mogelijke keuze, de sobere Randweg-variant, kenbaar gemaakt in een schrijven aan 

provinciale staten. Ook werd door hen een enquête opgesteld die aan de bewoners van Nieuwstadt zal worden 

voorgelegd om daarmee de gevoelens onder de bewoners t.a.v. belangrijke factoren te peilen. 
 

3) Landschapssessie op 2 mrt. op Wolfrath. 

Vanwege andere verplichtingen is er door John en Ton niet deelgenomen aan die sessie. Daarin zouden de 

ontwerpen van de diverse gebouwen, inclusief hun milieuaspecten worden gepresenteerd. Bij nader inzien, bleek 

uit het verslag van de Groene Sporenwolf, was er maar een beperkt aantal ontwerpen beschikbaar en waren met 

name de gebouwaanzichten, gezien vanuit de richting Nieuwstadt, niet voorhanden. Dus geluk bij een ongeluk. Er is 

nu een overleg gepland op maandag 16 maart van 18:00 – 19:00 uur waarin deze omissie wordt hersteld. John en 

Ton nemen daaraan deel. 
 

6. Voorstellen tot aanvulling / verjonging bestuur. 

John refereert naar de notulen van 5 feb. 2020 en vraagt zich af of deelnemers concrete mogelijkheden zien voor de 

verjonging o.b.v. de discussie en ideeën van die DR-vergadering.  

In lijn met wat Armand de vorige keer aangaf (jaaroverzicht) denkt hij dat het wenselijk is om te inventariseren wat de DR 

totnogtoe heeft gerealiseerd en hoe men de toekomst (de volgende 11 jaren) het liefst gecontinueerd ziet. Deze realisatie 

zou dan d.m.v. een A-4/A-5 flyer onder de bewoners gedistribueerd kunnen worden. 
 

Voorafgaand aan deze vergadering is er door John & Ton overleg geweest met de jongerenwerker van Menswel, Sibran 

Tijbosch, over het interesseren van jongeren voor de DR.  

Sibran geeft aan dat er op “The Crib” (Maaseikerweg) met twee leeftijdscategorieën wordt gewerkt, t.w. 10-15 en 16 – 22 

jaar. Er worden met regelmaat activiteiten ontplooid die duidelijk een “kop en staart” hebben, dus een beperkte c.q. 

overzichtelijke termijn of duur. Ook zijn de doelstellingen vooraf helder. Hij ziet het als een utopie dat uit een van de groepen 

er jongeren te vinden zijn die met plezier deelnemen aan een DR-vergadering als die van vanavond.  

Hij geeft toe dat de jongeren in Susteren eigenlijk relatief “verwend” zijn, zodat ze weinig tot niets te wensen over hebben. 

Wanneer er een wens zou bestaan, zou de DR kunnen overwegen om een thema-avond over deze wens te organiseren in 

the Crib. Hij gaat over eventuele ideeën hiervoor nadenken en komt daar op terug. 
 

Armand heeft de ideeën uit de vorige notulen in het kort samengevat en komt tot de conclusie dat de meeste ideeën of 

voorstellen elkaar aanvullen, terwijl André het de overweging waard vindt om jongeren als een soort van HALT-taakstraf 

verplichte deelname aan een of meerdere DR-vergaderingen op te leggen. Dat laatste vindt weinig weerklank bij de 

aanwezigen omdat dit volgens hen niet werkt. 
 

7. Voortgang Burgerinitiatieven Duurzaamheid. 

A. Stand van zaken. 

Jac deelt mee dat op 29 maart de Energiewinkel operationeel wordt. Ook zal op 26 april tijdens de braderie in Echt 

ingestoken worden op het breed verspreiden van informatie over duurzaamheidsmaatregelen, zoals isolatie, LED-

verlichting e.d. De aankondiging in ’t Waekblaad volgt nog. Tegelijk wordt nagedacht hoe de Regeling Reductie 

Energiegebruik (RRE) subsidie kan worden aangewend. Er zijn ideeën over stimuleringspakketjes, zoals tochtstrips etc. 
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8. Rondvraag. 

Pierre Wagemans: deelt mee dat hij, vanwege perikelen met zijn provider, een nieuw e-mail adres heeft geopend, 

t.w. pierrewagemans@outlook.com. 

Verder heeft hij geconstateerd dat de matrix-borden en verlichting in de Julianantunnel correct functioneren. Volgens Jac is 

er echter één lamp die niet brandt. Waarvan akte. 
 

André Gerhards: heeft een aantal zaken die hij met de vergadering wil delen. Ten eerste is hij benieuwd hoe de weg heet 

die van de Oude Roermondseweg en Oude Rijksweg Noord door het veld richting de N-276 loopt en die volgt tot aan het 

tunneltje bij de Louerstraat. Volgens hem heette die vroeger Oude Kromstraat, maar vindt nergens een naambord of 

anderszins een verwijzing. 

Verder deelt hij mee dat recentelijk werd medegedeeld dat de provincie geen geld meer besteed aan de verwijdering van 

graffiti en er dus weinig hoop is voor de Louer- en Baakhovertunnels op dat gebied. 

Ook refereert hij naar de resultaten van de, in Susteren gehouden, TIP-enquête waaruit blijkt dat de meerderheid van de 

bewoners geen vuurwerk meer wil in de kern. Ook is men voor afschaffing van de hondenbelasting omdat deze niet voor 

doelen die met hondenbezit gerelateerd zijn worden aangewend. 

Tot slot is hij benieuwd naar het veegschema van straten. Door het veelvuldig parkeren in de Feurthstraat worden met name 

de goten in deze straat niet of nauwelijks geveegd en ligt er nog steeds afval resterend van de laatste carnaval. Ton 

contacteert het lager, dhr. Roumen, over dit veegschema. 
 

9. Sluiting. 

John sluit de vergadering met dank voor ieders inbreng om 21:10 uur. De volgende vergadering is op woensdag 8 april. 

 
 

 

 

 

 

 

Bijlagen: 4 

1. Presentielijst vergadering 4 maart 2020; 

2. Agenda 4 maart 2020; 

3. Correspondentielijst 1 feb. t/m 2 mrt. 2020 ; 

4. Verklaring Kascontrolecommissie 2019. 
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BIJLAGE  1 

  

 
  



 

5 

 

BIJLAGE  2 

 



DORPSRAAD�SUSTEREN 
 

CORRESPONDENTIE   vanaf 1 februari 2020. 

 

zwart = verstuurd,    rood = ontvangen 
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BIJLAGE  3 

 

1. Op 2 februari per e-mail ontvangen van Jo Franken zijn visie op de verkeerssituatie op de 

kruising Raadhuisstraat / Winkelstraat. 

 

2. Op 3 februari per e-mail verstuurd aan alle leden het correspondentieoverzicht vanaf 1 

januari 2020. 

 

3. Ontvangen op 6 februari per e-mail van Burgerkracht Nieuwsbrief #40. Deze 

doorgestuurd naar Maria, Peter en Jan. 

 

4. Op 6 februari per e-mail alle leden de goedgekeurde notulen van de DR-vergadering van 

8 jan. 2020 toegestuurd. 

 

5. Op 7 februari per e-mail ontvangen van de gemeentelijke projectleider (PL) voor de VDL-

uitbreiding een gecompileerde wensenlijst o.b.v. door de bewonersorganisaties 

voorgestelde wensen en compensaties voor het VDL-project. Deze wensenlijst gedeeld 

met alle leden van de DR op 9 feb. 

 

6. Op 8 februari per e-mail ontvangen van Marcel Boreas & Jac vd Winkel het artikel uit 

DDL, waarom we niet van het aardgas moeten. Het artikel gedeeld met alle leden van de 

DR. 

 

7. Op 8 februari per e-mail de eerste conceptnotulen van de DR-vergadering van 5 februari 

verstuurd naar de deelnemers die avond. 

 

8. Op 9 februari per e-mail aan dhr. Weijzen het resultaat van zijn verzoek, om 

aanpassingen op de kruising Raadhuis-/Winkelstraat, aan de gemeente, t.w. het 

antwoord van dhr. Verhaegh, gestuurd. 

 

9. Op 11 februari ontvangen per e-mail van de provincie, GOWVDLNedcar, het verslag van 

het overleg op 22 jan 2020 over de diverse varianten op weg naar één voorkeursvariant. 

Het verslag met wat extra info verstuurd aan alle leden. 

 

10. Op 11 februari ontvangen van de gemeente, dhr. Verhaegh, de uitnodiging tot 

actualisatie van he GVVP. Op 15 februari aangegeven dat de DR met 2 personen 

deelneemt.
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11. Op 12 februari n.a.v. artikelen in Dagblad vh Noorden en de Limburger, aangedragen 

door Marcel Boreas en John Schulpen, over het wel of niet van het aardgas af gaan, 

deze gedeeld met alle leden. 

 

12. Op 14 februari ontvangen van de gemeente de oproep tot deelname door groepen aan 

de Landelijke Opschoondag op zaterdag 21 maart. De oproep doorgestuurd aan alle 

leden. 

 

13. Op 17 februari ontvangen van de Groene Sporenwolf Nieuwstadt de Wensenlijst voor 

de VDL-uitbreiding die aan de gemeente is verstuurd. Bericht gedeeld met het 

Dorpsraad-bestuur. 

 

14. Op 17 februari ontvangen van de Groene Sporenwolf Nieuwstadt het schrijven aan de 

provincie dat de MER-A niet in overeenstemming is met de NRD. Bericht gedeeld met 

het Dorpsraad-bestuur. 

 

15. Op 17 februari ontvangen van de gemeentelijke verkeersdeskundige de bevestiging 

van deelname aan het actualisatie-overleg voor de GVVP. 

 

16. Ontvangen op 20 februari per e-mail van Burgerkracht Nieuwsbrief #41. Deze 

doorgestuurd naar Maria, Peter en Jan. 

 

17. Op 22 februari ontvangen per e-mail van het Buurtenplatform A2VK de uitnodiging tot 

kennismaking met het realisatie-team verbreding A-2 op 24 maart. 

 

18. Op 24 februari per e-mail de uitnodiging en concept agenda aan alle leden verstuurd.  

 

19. Op 28 februari per e-mail ontvangen van de VKKL de februari 2020 Nieuwsbrief. Deze 

op 29 februari naar alle leden doorgestuurd. 

 

20. Op 1 maart per e-mail het correspondentieoverzicht vanaf 1 februari 2020 verstuurd 

aan alle leden. 
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BIJLAGE  4 

 


